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PROTOKÓŁ Nr 32/19 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 17 października 2019 r. 

godz. 14:00 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 6 członków Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek  

2. Jarosz Janusz 

3. Kurnyta Danuta 

4. Łobos Mariusz 

5. Majak Violetta 

6. Murawski Bogdan 
 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 0 członków Komisji: 

 
 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

(dz. Nr 177/6, obręb 3)- 88.2019 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości- 89.2019 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli  zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Miejska Kamienna Góra- 90.2019 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla 

przeprowadzenia głosowania nad wyborem ławników do Sądu Rejonowego w 

Kamiennej Górze na kadencję 2020-2023- 91.2019 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego  

9. w Kamiennej Górze na kadencję 2020-2023- 92.2019 

10. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału ZIF Urzędu Miasta 

w/m na wniosek Komisji- BRM.0003.97.2019 

11. Zapoznanie się z zaproszeniem na obchody święta Św. Jana Pawła II w Kamiennej 

Górze.  

 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4. – 88.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 1 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.5. – 89.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan  /zał. Nr 2 do protokołu/.  

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan przedstawiła propozycje podniesienia stawek podatku 

od nieruchomości o taką wartość, jaką wynoszą stawki maksymalne. Stawki rosną  

z roku na rok o taki sam procent, w skali przyszłego roku budżet zyska około 130 tys. 

zł. Stawki od środków transportowych Burmistrz Miasta proponuje pozostawić na 

obecnym poziomie. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  
 

Ad.6. – 90.2019 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 3 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.7. – 91.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 4 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  
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Ad.8. - 92.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały.  

 

Ad.9. – BRM.0003.97.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 6 do protokołu/.  

 

Komisja poprosiła o przybycie na posiedzenie Kierownika Wydziału Zamówień 

Publicznych, Inwestycji i Funduszy Zewnętrznych Urzędu Miasta w/m Dariusza 

Adamczyka.  

 

Radny Jacek Bruździak – zapytał, kto udzielał odpowiedzi na wniosek Komisji. 

Zwrócił uwagę na nie udostępnienie odpowiednich załączników, o które wnioskowała 

Komisja.  

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk – odpowiedział, że dyspozycje 

udzielenia takiej odpowiedzi dostał od Burmistrza Miasta. Wskazał, że dołączony 

załącznik zawiera wskaźniki potwierdzające pozytywne działanie wlewki.  

 

Radny Jacek Bruździak – zadał pytanie o nazwę konkretnego preparatu jaki został 

wlany do zbiornika Zalew.  

 

Kierownik Wydział ZIF Dariusz Adamczyk- odpowiedział, że firma ACS Poland Sp. 

z o.o. świadcząca usługę posiada patent na preparat.  

 

Radny Jacek Bruździak – stwierdził, że jako mieszkańcy miasta radni maja prawo 

wiedzieć jaki preparat zastosowano i na co miasto wydało duże pieniądze. Zapytał, czy 

w posiadaniu Kierownika ZIF są pełne umowy wraz z załącznikami dotyczące 

czyszczenia Zalewu metoda biologiczną. 

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk – potwierdził, że Wydział jest  

w posiadaniu ww. informacji. 

  

Radny Bogdan Murawski – zapytał o ilość wlewek.  
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Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk – stwierdził, że podczas trwania 

obecnej kadencji została wykonana jedna wlewka.  

 

Radny Bogdan Murawski – poprosił o udzielenie informacji dotyczącej 

doświadczenia firmy ACS Poland Sp. z o.o. 

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk – oznajmił, iż firma oczyściła kilkaset 

zbiorników na terenie całej Polski. 

 

Radny Bogdan Murawski – zaznaczył, że należałoby oczyścić zbiornik ze śmieci  

w sposób mechaniczny.  

 

Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk – podkreślił, że trzeba by było spuścić 

wodę ze zbiornika a to nie wchodzi w grę. Przedstawione wyniki badań wskazują,  

że można w zbiorniku się kąpać, poprawiły się wskaźniki fizykochemiczne oraz spadał 

ilość mułu.  

 

Radny Jacek Bruździak – zapytał, czy w umowie jest podany skład substancji jaka 

została wlana.  

 

 Kierownik Wydziału ZIF Dariusz Adamczyk – potwierdził, że w umowie 

wymienione zostały składniki, jednak są to mikroorganizmy a nie substancje chemiczne.  

 

Ad.10. – Zapoznanie się z zaproszeniem na obchody święta Św. Jana Pawła II  

w Kamiennej Górze.  

 

Komisja zapoznała się z ww. zaproszeniem /zał. Nr 7 do protokołu/.  

 

Ad.11. Sprawy różne. 

 

1. Komisja na prośbę mieszkańców wnioskuje o posprzątanie terenu starego cmentarza 

przy ul. Katowickiej. 

 

2. Komisja złożyła wniosek do merytorycznego Wydziału Urzędu Miasta o udzielenie 

informacji dotyczącej ilości potrzebnych wiat na terenie miasta oraz o oszacowanie 

kosztów wiaty wykonanej w taki sam sposób jak na ul. Kościuszki (wiata obsadzona 

tujami).  

 



5 
 

3. Komisja poruszyła temat zakupy budynku mieszkalnego, członkowie wyrazili zdanie, 

że należałoby opracować biznes plan.  

Komisja poprosiła o spotkanie z Burmistrzem Miasta na jednym z najbliższych    

posiedzeń Komisji w sprawie ewentualnego zakupu budynku przy ul. Jeleniogórskiej.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski – jednogłośnie.  

 

Powyższe wnioski stanowią załącznik Nr 8 do protokołu.  

 

Ad.12. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

Przewodnicząca KSS 

 

   /-/ Danuta Kurnyta  

 

 

 

 

 

 

 

 
 


